
 

 

 

 

 

 

Confidential 

Tre møder siden sidste generalforsamling, 4. september (konstituerende møde), samt 2. november og 

15. januar. 

Peter Fritsen (nr. 52) er tiltrådt som formand efter Ella Mørch (nr. 78) fratrådte efter sidste års 

generalforsamling. Stor tak til Ella for hendes engagement.  

Inger Ringgaard (nr. 42) er tiltrådt som ny kasserer efter Peter er blevet formand. Dette har været en 

større omgang med dokumentation jf. hvidvask-loven. 

Martin Dideriksen (nr. 22) blev valgt for en ny periode sidste år, og er fortsat som foreningens 

sekretær. 

Eigil Hvid (nr. 60) er forsat i afdelingsbestyrelsen, på trods af han tiltrådte som formand i 

hovedforeningen for efterhånden et par år siden. 

Annette Søndergaard (nr. 72) trådte ind i bestyrelse som et medlem sidste år, og bestyrelsen består 

dermed af fem medlemmer. 

Benjamin Kousholt (nr. 46) har været 1. suppleant og har deltaget i møderne. 

Rasmus (nr. 10) har været 2. suppleant. 

I september blev der over flere dage afholdt et førstehjælpskursus i Skjoldhøj Kirkens lokaler. Jeg 

deltog selv, sammen med en del andre beboer fra området. Temaet var grundlæggende førstehjælp og 

brug af hjertestarter. 

I december afholdt vi igen vores julearrangement i afdelingen. Det var hidtil største fremmøde og helt 

klart noget vi i Bestyrelsen planlægger at fortsætte. Er en god lejlighed til at møde naboer og evt. hilse 

på tilflyttede. 

I løbet af vinteren har vi af et par omgange oplevet en del sne, med de glæder og gener det har 

medført. Hele området fik ikke tømt skrald efter den seneste snestorm (ligesom resten af Aarhus), men 

der var generelt dårligt ryddet og var gældende i lang tid. Det gjaldt både de private fællesveje og stier, 

samt kommunale vej og stier. Hovedforeningen har hidtil haft en aftale med en entreprenør som kom og 

ryddet+saltede når der enten kom mere end 10 cm sne eller han blev tilkaldt. Den ordning steg 

betydeligt i pris og aftalen blev derfor opsagt. En ny aftale er nu indgået, som forhåbentlig kommer til at 

fungere bedre end hidtil. 

Hovedforeningen ligger også op til at lave en snefond – således der spares op til de enkelte år hvor der 

kræves ekstra rydning, og posten derfor ikke skal dækkes indenfor det enkelte budget hvert år. 

Lys ved trappen er desværre endnu ikke blevet lavet. Blev vedtaget for et par år siden, så er på høje 

tid det bliver udført. Vi er blevet brændt af et par gange af elektrikere, men nu skal vi have det klaret. 

Viborgvej – Projektet er nu blevet udført, som vi alle jo nok har opdaget. Klager er stadig ved at blive 

behandlet, b.la. mht. eksproprieringen langs Viborgvej og størrelsen på erstatning efter mange fjernede 

og skadet træer. Arbejdsgruppen i hovedforeningen, som b.la. består af Eigil fra vores afdeling, har lagt 

et meget stort arbejde i hele processen omkring Viborgvej over flere år. 


